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Szanowny Panie Prezydencie

     Zwracamy się do Pana z prośbą o podjęcie tematu zmiany sposobu odbierania odpadów zielonych oraz odpadów organicznych.
     Na spotkaniu Komisji Gospodarki Komunalnej 20 sierpnia tego roku z przedstawicielami firm Best-Eko oraz Sego, dowiedzieliśmy się o
nowych możliwościach odbierania odpadów zielonych w specjalnie przystosowanych do tego pojemnikach- kubłach a nie, jak obecnie to ma
miejsce w workach z tworzywa sztucznego. Stosowane do tej pory worki nie tylko przyśpieszają proces gnilny gromadzonych tam odpadów ale
stają się po wykorzystaniu
odpadem całkowicie nie ekologicznym, bo nie biodegradowalnym. Ważnym argumentem za wprowadzeniem kubłów na odpady zielone jest
również obniżenie kosztów obsługi dla Firm działających na wysypisku, jednak najważniejszym argumentem jest zdecydowanie zmniejszenie
odoru, który będzie dobiegał z kompostowni w Kłokocinie i wysypiska śmieci 
w Boguszowicach.
    Wprowadzenie specjalnych pojemników na odpady zielone, a od stycznia 2020 roku również na odpady organiczne, nie tylko obniży koszt
odbioru tych odpadów od Mieszkańców ale również  ograniczy część uciążliwości odorowych z którymi zmagają się wschodnie dzielnice
Rybnika. 
  Liczymy na jak najszybsze podjęcie dyskusji w tym temacie.
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